
Protokół z posiedzenia Zarządu Zachodniopomorskiego Związku Brydża Sportowego w Szczecinie,  
z dnia 19/11/2024r. 

 
Skład Zarządu na posiedzeniu: 
 
Andrzej Wielowieyski, Radosław Maćczak, 
Grzegorz Adamski, Wacław Stefluk, Andrzej Wójcik (telefonicznie) 
----------------------- 
Obradom przewodniczy Prezes Zarządu – Andrzej Wielowieyski. 
 
Wybór protokolanta: Wybrano Radosława Maćczaka– przegłosowano jednomyślnie. 
 

I. Stwierdzenie wymaganego kworum co do ważnego podejmowania uchwał 
- Przewodniczący stwierdził wymagane kworum do ważności podejmowanych uchwał  
(§ 23 p.3 statutu). 

II. Zatwierdzenie porządku obrad 
- Zatwierdzenie porządku obrad zostało przegłosowane jednomyślnie  

III. Zatwierdzenie protokołu poprzedniego posiedzenia Zarządu 
- Zatwierdzenie zostało przegłosowane jednomyślnie 

IV. Wybór protokolanta 
- Powołano Kolegę Radosława Maćczaka na protokolanta posiedzenia 

V. Nadanie tytułu sędziowskiego 
- Przyjęto jednogłośnie Uchwałę numer  11/11/2024 w sprawie nadania tytułu sędziego klubowego kol. 
Markowi Szabałowskiemu. 

VI. Organizacja Ligi Okręgowej w 2024/2025 (Stefluk) 
- Omówiono sprawy organizacyjne Ligi Okręgowej w roku 2024/2025. 

VII. Finał GPPZ 2024  
- Omówiono sprawy organizacyjne Finału GPPZ 2024. 

VIII. GPPZ 2025 
- Przyjęto regulamin GPPZ na rok 2025 
- Omówiono zasady ubiegania się o organizację GPPZ 2025 

IX. KMO 2025 
- Przyjęto regulamin KMO na rok 2025 

X. Przygotowanie kalendarza ZZBS na rok 2025 (Stefluk, Maćczak) 
- Zarząd zobowiązał Wacława Stefluka oraz Radosława Maćczaka do opracowania Kalendarza ZZBS na rok 
2025 z uwzględnieniem imprez OTP i turniejów cyklicznych do końca bieżącego roku 
- Zatwierdzono terminy turniejów organizowanych przez ZZBS na rok 2025 

XI. Komunikaty i wolne wnioski 
- Omówiono skargi złożone przez kol. Andrzeja Gila i kol. Zbigniewa Sękowskiego z wydarzeń z turnieju w 
Policach z dnia 7 listopada 2024 r.. Zarząd ZZBS wystosował o ustosunkowanie się do wydarzeń z turnieju 
sędziego zawodów. 

 
Na tym posiedzenie Zarządu ZZBS zakończono. 
 
Przewodniczył posiedzeniu: 
 
Prezes Zarządu – Andrzej Wielowieyski    Protokołował – Radosław Maćczak. 


